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mag.Tomaž Ogrin 

mestni svetnik 

Zeleni Slovenije 

 

Ljubljana, 12.5.2014 

 

Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

 

Vprašanje za 34. sejo MS: Vprašanja in pobude svetnikov 

 

V skladu z 97.čl. Poslovnika MOL zastavljam g. županu naslednji svetniški 

vprašanji  ter prosim za pisni  odgovor. 

 

Zadeva in vprašanji:  

Zakaj je bilo pri prenovi Kolezije nujno posekati obrobna velika drevesa?  

Katera drevesa se ohranijo? 

 

Kolezija je bila znana tudi po tem, da je bila velika zelena drevesna oaza v 

mestu. Vsi smo v tem uživali. Ne nazadnje so velika drevesa do določene mere 

tudi dušila hrup kopališča.  

Očitno pa naročnik MOL pri prenovi bazena  te funkcije obstoječega prostora 

ne spoštuje in seka tudi velika drevesa, ki bi jih s primerno oblikovano 

arhitekturo lahko ohranil. Priča smo spet razvadi načrtovalcev in investitorjev 

na poraslih površinah, da najprej vse ''počistijo'' zaradi komoditete in 

pravokotne geometrije. To izraža določen primitivizem obnašanja v prostoru, ki 

je pridobil skozi dolga leta, ki se jih ne da pridobiti nazaj, drevesno bogastvo, ki 

bi ga umen načrtovalec znal vgraditi v svoj opus.  
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